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Dr. Kövér László úrna k
az Országgyű lés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Az Országgy ű lésről szóló törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igényl ő kérdést
kívánok feltenni Balog Zoltán Emberi Erőforrások Miniszter Urhoz :

„Hogyan kívánja megállítani a kormány a n ővérek számának csökkenését? ”

címmel .

Tisztelt Miniszter Úr!

A sajtóból nemrég arról lehetett értesülni, hogy Budapesten és a vidéki nagyvárosokban a
minimumelváráshoz képest is 30-40 százalékkal kevesebb nővér dolgozik . A kórházak kiszervezik
az ápolói tevékenységet, és „bérnővéreket” alkalmaznak, akik vagy vállalkozóként több
intézményben vállalnak munkát, vagy munkaer ő- közvetítőkön keresztül .

Tisztelt Miniszter Úr !

A nővérek helyzetével kapcsolatosan a következ ő kérdéseim lennének :

- Mi a terve a kormánynak a n ővérszám csökkenésének megállítására ?

- Mi a véleménye a „bérn ővérek” alkalmazásáról a kórházakban?
Melyik budapesti kórházban hány „bérnővér” dolgozik?

Várom megtisztel ő válaszát !

Budapest, 2017 . június 7 .

'mer . Oláh Lajos
Demokratikus Koalíció
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